
Referat af Bestyrelsesmødet den 12. juni kl. 18.30 hos Bettina. 

Afbud: Malthe 

Dagsorden: 

1: Valg af referent: 

• Henrik blev valgt som referent. 

2: Godkendelse af dagsorden: 

• Dagsordenen blev godkendt. 

3: Nyt fra formanden:  

• De andelshavere der ikke var med til arbejdsdagen vil i løbet af efteråret få en 

henvendelse fra bestyrelsen, hvor bestyrelsen vil bede om, at de løser en 

arbejdsopgave for at bidrage til andelsboligforeningens vedligehold. 

4: Nyt fra beboere: 

• Christian Schulz har ansøgt om nyt køkken. Bestyrelsen har sendt svar til 

andelshaveren med vores synspunkter vedr. dette ønske.  

• Annette Fisker Jensens har søgt om at sætte en ny udendørs vandhane. Denne er 

godkendt. 

5: Økonomi:  

• Gennemgang af økonomi og status. v/ Anders 

• Alle andelshavere har betalt juni måneds husleje. Der er dialog med et par banker vedr. 

omlægning af vores F5 lån. 

6: Nyt fra udvalg: 

• Orienterede fra OG. v/Annette om. 

o OG’s bestyrelse har konstitueret sig. Annette Fisker Jensen er blevet 

næstformand. 

o Simone fortsætter som formand. 

o Annette er ansvarlig for kontakten til gartneren. 

7: Boliger til salg  

• Ingen boliger til salg. 

9: Øvrige henvendelser  

• Optegning af skriver på p-pladserne kommer på som et punkt på næste 

bestyrelsesmøde.  

• Anders sætter autosvar på, hvornår vi afholder næste bestyrelsesmøde. Næste 

bestyrelsesmøde den 21. august hos Mette, nr. 51 


